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a r m a n m e l i . i r
تلویزیــــون

بهروز رضوی جزو گویندگانی 
ندارد،  معرفی  به  نیاز  که  است 
چون شنوندگان رادیو و بینندگان 
تلویزیون سال هاست با صدای او 
زندگی کرده  و قصه های شبانه او را 
گوش داده اند. رضوی همکاری خود 
را با رادیو در سال ۱۳۴۷ به عنوان 
گوینده آغاز کرد. برای محمدرضا 
)بهروز( رضوی تاریخ تولدش در 
شناسنامه  ۱۰ بهمن ۱۳۲۶ ثبت 
شده است اما به گفته خودش در 
۱۰ است. او از  حقیقت متولد ۱۰/
۱۷ ـ ۱۸ سالگی وارد رادیو شده 
است. براساس گفت وگوی ارسال 
شده از روابط عمومی معاونت صدا 
به »ایسنا« که به بهانه سالروز تولد 
این  انجام گرفت،  بهروز رضوی 
گوینده درباره علاقه اش به رادیو 
می گوید: رادیو فقط صداست و همین 
صدا به این رسانه گرمی می دهد. 
رادیو با من عجین است و گرم ترین 
و صمیمی ترین رسانه است. رادیو را 
دوست دارم و این تنها علاقه است که 
مرا پای رادیو نگه داشته است. رضوی 
اظهارکرد: هرچیزی در رادیو ساده، 
بی پیرایه و بی تکلف اتفاق می افتد. 
گرمای رادیو این است که شنونده 
فقط صدا را می شنوند و با همان 
صدا، چهره بازیگر و شخصیتش را 
در خیالش تصور می کند. این مجری 
با سابقه همچنین گفت: من خودم 
را مدیون رادیو می دانم و هنوز هم 

برای کسب دانش و ارائه اثر بهتر 
تلاش می کنم. کار رادیو یک تعاملی 
بین مخاطب و برنامه ساز یا مجری 
برقرار می کند. رضوی در پاسخ به 
این پرسش که ویژگی یک گوینده 
حرفه ای چیست؟ چنین بیان داشت: 
این اتفاق بر ثر ممارست، تجربه و 
سابقه پیش می آید نه اینکه آدم از 
ابتدای کار بر همه این اوضاع مسلط 
باشد. این اتفاقات همه بر اثرِ آموزش، 
دقت و تجربه به مرور زمان به وجود 
می آید. گوینده حرفه ای و موفق نباید 
خودش را در برنامه به رخ مخاطب 
بکشد و باید تمام تمرکزش روی 
متنی باشد که اجرا می کند. گوینده 
باید مواظب متن و نوع اجرا باشد. 
این گوینده پیشکسوت صداوسیما 
سپس یادآور شد: همواره سعی کردم 
متنی که باید بخوانم درست و با 
احساس بخوانم. گوینده خوب در 

حین گویندگی خودش را فراموش 
و با توجه به متن به دهن و روح 
مخاطب نفوذ می کند. رضوی درباره 
اینکه آیا گوینده یا مجری برنامه های 
رادیویی باید صدای رسا و جذابی 
داشته باشد؟ افزود: با صدایی اعلا و 
بدون محتوا نمی شود یک کار خوب 
ارائه داد. اجرا مهم تر است تا صدای 

گوینده.
 ذائقه مخاطب  را بشناسیم 

گوینده برنامه قدیمی »کتاب 
شب« با بیان اینکه نقش رادیو در 
تقویت اعتماد عمومی و افزایش 
موثر  بسیار  اجتماعی  سرمایه 
است، تاکیدکرد: رادیو زمانی نقش 
خود را به خوبی و با حقیقت انجام 
اعتماد  جلب  سبب  که  می دهد 
عمومی شد. بهروز رضوی در پاسخ 
به این پرسش که وقتی قصه های 
شما را از رادیو می شنویم خیلی 

به دلِ مخاطب می نشیند، دلیل 
اینکه این قصه ها شنیدنی می شود، 
چیست؟ خاطرنشان کرد: الان حدود 
۲۵ سال است من تقریبا »کتاب 
شب« را می خوانم، وقتی به عنوان 
گوینده می خواهم این برنامه را اجرا 
کنم باید لحن روایی بسیار ساده 
و بی تکلف را برای اجرای خود در 
نظر بگیرم تا داستان برای شنونده 
باورپذیر شود. شنونده باید حس کند 
که خودش کتاب می خواند. یعنی 
آن قدر بی واسطه و ساده خوانده شود. 
وی اضافه کرد: یکی از فواید ادبیات 
این است که انسان را با داستان های 
نویسندگان درگیر می کند و برای 
مدتی ما را از مشکلات و دغدغه های 
روزمره دور نگه می دارد همین 
مساله آرامش بخش است. به طور 
کلی خاصیت برنامه های شنیداری 
با محوریت کتاب همین ویژگی را 
دارد پس عموم مردم این برنامه ها 
را دوست دارند؛ ضمن اینکه تولید 
این جنس برنامه ها از ظرافت های 
تا  باشد  برخوردار  باید  خاصی 
شنونده را خسته نکند و او را به ادامه 
برنامه جذب کند. او در عین حال 
متذکر شد: مخاطب ما بسیار باهوش 
و زیرک است، به ظرافت ها هم توجه 
دارد. هر کاری می کنیم به مخاطب 
و  مخاطب مان  بگذاریم؛  احترام 
ذائقه شان را بشناسیم و به مطالبات 

آنها بها دهیم.

»بهشتتبهکاران«
بهجشنوارهمیرسد؟

فصل دوم »سینماهویت« با اجرای امید 
پویانفر و عرفان بی طرف روی آنتن شبکه امید 
می رود و پیمان خزلی تهیه کنندگی آن را بر 
عهده دارد. به گزارش روابط عمومی برنامه، 
برنامه »سینماهویت« تنها برنامه سینمایی 
مختص نوجوانان است که در یک فصل از ابتدای 
سالجاری روی آنتن شبکه امید رفت، دوشنبه 
دهم بهمن فصل جدید این برنامه به شبکه 

امید بازگشت. این برنامه با اجرای امید پویانفر و 
عرفان بی طرف روی آنتن می رود و پیمان خزلی 
تهیه کنندگی آن را بر عهده دارد. فصل دوم 
»سینماهویت« به بررسی آثار شاخص سینمای 
جهان با رویکرد »هویت سازی« می پردازد در 
این فصل بررسی مولفه ها و معیارهای فیلم های 
مطرح جهان مورد بررسی قرار گرفته و دنیای آنها 
از دید هویت بخشی به نوجوان مورد بررسی قرار 

می گیرد. این برنامه در بخش میز کارشناسی از 
حضور اهالی رسانه بهره می گیرد و در پرونده 
هر قسمت، ابعاد تاریخی و پیشینیه فیلم روی 
پیشخوان خبر برنامه قرار خواهد گرفت. این 
برنامه در شروع سری جدید به سینمای مارول 
می پردازد. »سینما هویت« این هفته دوشنبه، 
سه شنبه و چهارشنبه حوالی ساعت ۱۷ روی 

آنتن می رود.

»سینما هویت« به آنتن شبکه امید بازگشت

آزیتا لاچینی: 
الان دیگر وقت کارکردنِ من نیست

آزیتا لاچینی؛ بازیگری که در همه عرصه های هنر از 
بازیگری در سینما، تئاتر و تلویزیون گرفته تا گویندگی 
در دوبله و رادیو نقش های ماندگاری برجای گذاشت. 
او اما حالا روزهای خوبی سپری نمی کند. لاچینی که 
سال هاست در قاب تلویزیون دیده نمی شود درباره این 
دوری گفت: دیگر بس است؛ ۵۰ سال برای هنر مملکتم 
کار کردم، دیگر نمی توانم. این هنرمند پیشکسوت که 
این روزها بر بالین دختر بیمارش است، از مردم کشورش 
فقط می خواهد برایش دعا کنند. او این روزها تنها آرزویش 
عاقبت بخیری است. آزیتا لاچینی در گفت وگویی با 
»ایسنا« از حال این روزهایش و دلیل دوری از عرصه 
تصویر و صدا سخن گفت. او همچنین از بهترین و به 
یادماندنی ترین کارهایش در تلویزیون یاد کرد. این هنرمند 
مدت هاست در قاب تلویزیون و پرده سینما دیده نمی شود 
و صدایش نیز سال هاست در رادیو و دوبله شنیده نمی شود. 
وقتی از او می پرسیم خانم لاچینی این روزها چه می کنید؟ 
اینکه نیستید به خواست خودتان است یا پیشنهادها خوب 
نیست؟ بیان داشت: اصلا حال و روز خوشی ندارم. این 
روزها دخترم بیمار است؛ هم سکته کرده، هم بیماری 
سرطان دارد. مدت هاست که درگیر او هستیم و متأسفانه 
چند روز است که بیهوش شده. خلاصه مدت هاست که 
غصه او را می خورم و اصلا حال خوبی ندارم. از خداوند 
می خواهم کمکش کند. خدا به همه بیماران سلامتی 
بدهد، به دختر من هم همین طور. لاچینی ادامه داد: من 
هم مردم کشورم را خیلی دوست دارم و از آنها می خواهم 
برایم دعا کنند. من خودم را از همه چیز بازنشسته کرده ام. 
از دوبلاژ، تئاتر، سینما و تلویزیون و رادیو. تقریبا از سال 
۹۶ تا الان خودم را از همه چیز بازنشسته کرده ام. یک 
زمانی هست که دیگر واقعا آدم ها خسته می شوند و توان 
کارکردن ندارند؛ به خصوص الان که من به لحاظ شخصی 
حال خوبی ندارم و شرایط جامعه هم خوب نیست. من از 
جوانی تا به الان خیلی رنج و سختی کشیدم و الان هم 
همچنان این سختی ها را به دوش می کشم. از خداوند فقط 
عاقبت بخیری می خواهم. در ادامه وقتی از آرزوهای این 
هنرمند در سن ۸۵ سالگی می پرسیم، با صدایی مهربان 
اما توأم با بغض گفت: فقط عاقبت بخیری برای خودم 
و فرزندانم و همه مردم کشورم می خواهم. دیگر هیچ 
نمی خواهم. لاچینی در واکنش به این جمله که آیا دلتان 
برای تلویزیون و دوبله تنگ نشده است؟ خاطرنشان کرد: 
اصلا برای کار دلم تنگ نمی شود. من ۵۰ سال در دوبلاژ، 
سینما، تئاتر، تلویزیون و رادیوی این مملکت کار کردم، 
دیگر بس است. الان دیگر وقت کار کردنِ من نیست. 
لاچینی اظهارکرد: این روزها فقط دعا می خواهم. به هر 
کسی که رسیدید بگویید برایم دعا کنند. ان شاءا... همیشه 

سلامت، عاقبت بخیر و در پناه خدا باشید.

بهروز رضوی:

گویندهخوبخودشرابهرخنمیکشد

بیـــنالمـــلل
 

 
خبــــر

خلف وعده در تامین اف ۳۵ برای ترکیه
اردوغان:آمریکا تاوان خواهد داد

رئیس جمهور ترکیه با هشدار به آمریکا، گفت: 
واشنگتن به دلیل خودداری از تامین جنگنده های 
اف۳۵ پیشرفته به آنکارا، تاوان خواهد داد. به گزارش مهر 
به نقل از اسپوتنیک، رجب طیب اردوغان، رئیس جمهور 
ترکیه با اشاره به خلف وعده آمریکا در تامین جنگنده 
اف۳۵ پیشرفته ساخت این کشور برای آنکارا، اظهارکرد: 
واشنگتن تاوان این کار را خواهد پرداخت. پس از کنار 
گذاشته شدن آنکارا از برنامه »لایتنینگ۲« برای فروش 
اف۳۵، به دلیل خرید سامانه موشکی اس۴۰۰ از روسیه، 
اردوغان در سال ۲۰۲۱ بیان داشت که واشنگتن به 
آنکارا پیشنهاد خرید اف۱۶ داده است. اردوغان خطاب 
به آمریکا گفت: درخصوص جنگنده های اف۱۶ باید 
بگویم که می خواستیم آن را از شما بخریم اما تحویل 
ندادید. در ابتدا قرار بود به ما اف۳۵ بدهید اما خلف 
وعده کردید. وی افزود: هرچند ما حدود ۱.۴ میلیارد 
دلار پرداخت کردیم اما هیچ چیزی نگرفتیم! اگر در 
ازای پول، چیزی در اختیار ما قرار ندهید، تاوان خواهید 
داد. هشدار اردوغان پس از اظهارات مولود چاووش 
اوغلو، وزیرخارجه ترکیه در اوایل ماه جاری مطرح شده 
است. چاووش اوغلو گفته بود که آنکارا منتظر تایید 
آمریکا برای دریافت جنگنده های اف۱۶ است. باب 
منندز، سناتور دموکرات آمریکا که ریاست کمیته روابط 
خارجی مجلس سنا را برعهده دارد، پیش تر در بیانیه ای 
اعلام کرد که به شدت با پیشنهاد دولت جو بایدن، برای 
فروش اف۱۶ به ترکیه مخالف است. وی گفته بود: تا 
زمانی که اردوغان تهدیدهایش را کنار نگذاشته، سابقه 
حقوق بشری خود در ترکیه را بهبود نبخشد و شروع به 
رفتار به عنوان یک متحد قابل اعتماد نکند، من فروش 
اف۱۶ را تایید نمی کنم. این قرارداد که گفته می شود ۲۰ 
میلیارد ارزش دارد، شامل ۴۰ فروند جنگنده جدید و 
۷۹ کیت به روزرسانی بوده و این امر نیازمند تایید وزارت 
خارجه، کمیته روابط خارجی سنا و همچنین کمیته 
روابط خارجی مجلس نمایندگان آمریکاست. یک نشریه 
ترکیه ای پارسال گزارش داد که اگر قرارداد خرید اف۱۶ 
به سرانجام نرسد، آنکارا شاید خرید جنگنده نسل چهار 
»یوروفایتر طوفان« را مدنظر قرار دهد. تنش بین آمریکا 
و ترکیه که به حذف آنکارا از برنامه فروش اف ۳۵ منجر 
شد، پس از تصمیم دولت ترکیه برای خرید موشک 
اس۴۰۰ از روسیه، کلید خورد. واشنگتن در واکنش 
مدعی شد که فروش اف۳۵ به ترکیه می تواند باعث 
لورفتن اطلاعات سری نظامی واشنگتن شود. واشنگتن 
مدعی شده بود که سامانه های موشکی اس۴۰۰ ممکن 
است که نقاط ضعف اف۳۵ را شناسایی و اطلاعات را به 
مسکو ارسال کنند. با این حال، ترکیه در اکتبر ۲۰۲۱ 
تاکید کرد که سامانه های پدافند هوایی روسیه، هیچ 

تهدیدی را متوجه امنیت آمریکا یا ناتو نمی کند.

سرگئی لاوروف: 

مسکواثرتحریمهایغربرامحدودکرد
کوتــــاه

وزیر خارجه روسیه گفت: شرایط اقتصادی 
نشان می دهد که مسکو در محدودکردن 
پیامدهای تحریمی غرب موفق بوده است 
و انتظار می رود به زودی تراز تجاری مثبت 
و بی سابقه را شاهد باشد. به گزارش ایرنا 
از خبرگزاری اسپوتنیک، سرگئی لاوروف 
اظهارکرد: با ادامه تحریم ها علیه روسیه، 
روند غلبه بر پیامدهای ناشی از آن نیز ادامه 
می یابد. وی با طرح این پرسش که آیا روسیه 
در محدودکردن پیامدهای این تحریم ها 
موفق  بوده است، افزود: به طور حتم پاسخ 
»بله« است. شرایط اقتصادی فعلی روسیه 
مسکو در بخش تجارت خارجی به سمت روسیه با اشاره به جهت گیری های جدید گواهی بر همین امر است. وزیر امور خارجه 

کشورهای آسیایی، آفریقا و آمریکای جنوبی 
و همچنین اعمال تغییر در بهای کالاهای 
تجاری، تاکید کرد: در بخش تجارت  خارجی 
تجاری  مازاد  به  رسیدن  انتظار  مسکو 
بی سابقه را دارد. بنا بر اعلام لاوروف، برخلاف 
پیش بینی های قبلی مبنی بر کاهش ۱۰ تا 
۲۰ درصدی تولید ناخالص داخلی روسیه 
تا پایان ۲۰۲۲، این کشور تنها کاهش ۲.۵ 
درصدی را تجربه کرد. وی همچنین شرایط 
تحریمی فعلی علیه روسیه را واقعیت های 
جدید خواند و تصریح کرد: مسکو تحت 
فشارهای خارجی، خود را با واقعیت جدید 

سازگار کرده است.

کره شمالی:
 سفر »ینس« به کره جنوبی 
باعث بروز جنگ می شود

کره شمالی سفر »ینس-استولتنبرگ« به کره جنوبی را مورد 
انتقاد قرار داد و آن را مقدمه ای برای جنگ دانست و اعلام کرد: 
این اقدام می تواند باعث بروز جنگ سرد جدیدی برای منطقه 
آسیا- پاسیفیک باشد. به گزارش ایسنا، کیم تونگ-میونگ، 
محقق سازمان مطالعات سیاست بین الملل کره شمالی در 
 )KCNA( مقاله ای برای آژانس خبری مرکزی کره شمالی
نوشت: سفر »ینس استولتنبرگ«، دبیرکل ناتو به کره جنوبی 
به نظر با هدف انجام اقداماتی برای ایجاد نسخه آسیایی 
ناتوست. در ادامه این مقاله آمده است: سفر دبیرکل ناتو به 
کره جنوبی و ژاپن مقدمه و پیش زمینه ای برای تقابل و جنگ 
است و ابرهای تیره و تار جنگ سرد جدیدی را بر فراز منطقه 
آسیا- پاسیفیک می گسترد. ینس استولتنبرگ برای سفری ۲ 
روزه به سئول رفت و در دیدار با پارک جین، وزیر امور خارجه 
کره جنوبی گفت که حمایت پیونگ یانگ از جنگ روسیه در 
اوکراین باعث تقویت ضرورت جهان به منظور همکاری و 
هماهنگی بیشتر در تلاش های امنیتی می شود. دبیرکل ناتو 
بعد از کره جنوبی به ژاپن سفر می کند. این محقق همچنین 
گفت: دبیرکل ناتو به دنبال ضرورت تشکیل نسخه آسیایی 
ناتوست و بر سئول و توکیو برای حمایت های نظامی فعالانه از 
اوکراین آن هم در زمانی فشار وارد می کند که ایالات متحده 

تصمیم گرفته تا به کی یف تانک بدهد. 
 

 چین: 
 آمریکا بزرگترین آغازگر 

بحران اوکراین است
وزارت خارجه چین در بیانیه ای ایالات متحده آمریکا 
را بزرگ ترین آغازکننده بحران اوکراین خواند و خواستار 
توقف عرضه تسلیحات واشنگتن به کی یف شد. به گزارش 
فارس، وزارت خارجه چین با تأکید بر نقش ایالات متحده 
آمریکا بر دامن زدن به بحران اوکراین، خواستار توقف 
کمک های تسلیحاتی واشنگتن به کی یف شد. خبرگزاری 
روسی »ریانووستی« گزارش کرد، وزارت  خارجه چین 
در بیانیه ای اعلام کرد: »ایالات متحده آمریکا بزرگ ترین 
آغازکننده بحران اوکراین است. اگر واقعاً به مردم اوکراین 
اهمیت می دهند، باید عرضه تسلیحات به اوکراین را متوقف 
کنند.« واکنش وزارت خارجه چین به اقدام آمریکا در 
افزایش کمک های نظامی به اوکراین در شرایطی مطرح 
شده است که از زمان آغاز عملیات نظامی روسیه در اوکراین، 
کشورهای غربی به ویژه آمریکا و انگلیس با تشدید فشار 
تحریم های روسیه و عرضه تسلیحات سبک و سنگین به آتش 
ناآرامی ها در اوکراین دامن زده اند. از طرف دیگر، »جو بایدن« 
رئیس جمهوری آمریکا ماه گذشته در جریان سفر »ولودیمیر 
زلنسکی« رئیس جمهوری اوکراین به واشنگتن اعلام کرده 
بود که ایالات متحده سامانه دفاع هوایی »پاتریوت« را به 

کی یف تحویل خواهد داد. 

منابع خبری پاکستان از وقوع انفجار در مسجد پیشاور 
این کشور خبر داده و اعلام کردند که در این حادثه تاکنون 
۲۸ نفر کشته و بیش از ۱۰۰ نفر مجروح شدند. به گزارش 
فارس، منابع خبری از وقوع انفجار در پیشاور پاکستان 
خبر داده و اعلام کردند که دستکم ۲۸ تن در این انفجار 
کشته شده اند. شبکه تلویزیونی جئو پاکستان به نقل 
از سرویس های امنیتی گزارش داد که یک بمب گذار 

انتحاری انفجاری را در مسجدی در پیشاور پاکستان انجام 
داد که منجر به مرگ ۲۸ تن شده است. همچنن در این 
انفجار تاکنون ۱۵۰ تن مجروح شده و به بیمارستانی در 
پیشاور منتقل شده اند که وضعیت ۱۳ نفر از آنها وخیم 
است. گزارش شده که دو پلیس کشته شدند. از سوی دیگر 
الجزیره نیز گزارش داد که در پی انفجار در مسجد پیشاور 
پاکستان، ۳۶ نفر جان خود را از دست داده اند. بمب گذار 

جلیقه انتحاری خود را در حالی منفجر کرد که نمازگزاران 
از جمله بسیاری از پلیس های دفاتر پلیس مجاور در حال 
نماز خواندن بودند. به گفته ظفرخان، یک افسر پلیس 
محلی، ضربه انفجار سقف مسجد را فرو ریخت و بسیاری 
را مجروح کرد. تاکنون هیچ فرد یا گروهی مسئولیت 
بمب گذاری در پیشاور، مرکز استان خیبر پختونخوا را بر 

عهده نگرفته است.

انفجار مرگبار در مسجد پیشاور پاکستان با 28 کشته

سرگئی ریابکوف، معاون وزیرخارجه روسیه اعلام کرد: 
با توجه به تصمیم آمریکا برای ارسال تانک به اوکراین، هیچ 
دلیلی برای مذاکره با »کی یف یا اربابان غربی آن« وجود 
ندارد. به گزارش فارس، همزمان با تشدید درگیری های 
نظامی در جنگ اوکراین و تداوم حمایت های همه جانبه 
تسلیحاتی غرب از کی یف، مقام ارشد مسکو مواضع 
تحریک آمیز آمریکا را محکوم و احتمال مذاکره را رد 
کرده است. منابع رسانه ای از مسکو خبر دادند که معاون 
وزیر خارجه روسیه خبر داد که با توجه به تصمیم آمریکا 
برای ارسال تانک به اوکراین، روسیه هیچ دلیلی برای 
مذاکره کردن با »کی یف یا اربابان غربی آن« نمی بیند. 
سرگئی ریابکوف در مصاحبه با خبرگزاری »ریانووستی« 
روسیه افزود: هیچ کسی در غرب هیچ طرح و ابتکاری 
جدی برای حل بحران اوکراین ارائه نداده است. اظهارنظر 
جدید این مقام مسکو درباره جنگ اوکراین دئر شرایطی 
مطرح شده که تصمیم اخیر آمریکایی ها و متحدانش برای 
ارسال تانک به اوکراین همچنان خبرساز است. به دنبال 

اعلام تصمیم واشنگتن و برلین برای ارسال تانک های 
آمریکایی »آبرامز« و آلمانی »لئوپارد«، مقام های ارشد 
اوکراین حالا علنا از غرب می خواهند که به اوکراین 
برای جنگ با روسیه جنگنده بدهند. »یوری ایگنات« 
سخنگوی نیروی هوایی اوکراین گفت: کی یف انتظار 
دارد که در نشست بعدی وزیران دفاع ناتو در رامشتاین 

آلمان، شرکای کی یف درباره تامین جنگنده به اوکراین 
تصمیم گیری کنند. نشریه آمریکایی »پولیتیکو« به نقل 
از منابعی گزارش داد مقام های آمریکایی بی سر و صدا به 
وزارت دفاع فشار می آورند که برای ارسال جنگنده های 
اف۱۶ به اوکراین چراغ سبز نشان دهد. تاکنون به رغم 
درخواست های مکرر اوکراین، هیچ کشوری هواپیماهای 
جنگی مدرن ساخت غرب برای کی یف ارسال نکرده 
است. به گفته یک مقام پنتاگون و ۲ منبع دیگر آشنا به 
موضوع که با این رسانه آمریکایی مصاحبه کردند، کارزار 
داخل وزارت دفاع آمریکا برای ارسال هواپیما به اوکراین 
شتاب گرفته است. طبق این گزارش، خوشبینی تا حدی 
در پی تصمیم اخیر برای ارسال تانک های آبرامز M۱ و 
سامانه های دفاع هوایی پاتریوت به کی یف افزایش یافته 
است. یک منبع پولیتیکو اعلام کرد: ممکن است چند 
هفته طول بکشد تا آمریکا درباره ارسال جنگنده های خود 
به اوکراین یا تایید صادرات مجدد اف۱۶- از سایر کشورها 

تصمیم بگیرد.

سرگئی ریابکوف: 

با کی یف یا اربابان غربی آن مذاکره نمی کنیم

زمانمراسمتشییع
پیکر»سپهر«

خانه هنرمندان ایران میزبان مراسم 
تشییع پیکر مسعود سپهر، هنرمند 
کشورمان  گرافیک  عرصه  باسابقه 
می شود. مسعود سپهر پس از دو هفته 
بی هوشی کامل، در بیمارستان شهدای 
تجریش درگذشت. ایرج میرزاعلیخانی، 
صنفی  انجمن  هیات مدیره  رئیس 
طراحان گرافیک ایران در گفت وگو با 
ایسنا گفت: اگر اتفاق عجیب و غریبی 
رخ ندهد، مراسم خاکسپاری مسعود 
روز  گرافیک  طراح  هنرمند  سپهر، 
چهارشنبه، ۱۲ بهمن ماه ساعت ۱۰ 
صبح از مقابل خانه هنرمندان برگزار 
خواهد شد و سپس پیکر ایشان در 
قطعه هنرمندان بهشت زهرا )س( به 

خاک سپرده خواهد شد.

مسعود جعفری جوزانی در تلاش 
است تا »بهشت تبهکاران« را برای 
نمایش در چهل و یکمین دوره جشنواره 
فیلم فجر آماده کند.به گزارش  مهر، 
فیلمبرداری فیلم سینمایی »بهشت 
تبهکاران« به کارگردانی مسعود جعفری 
جوزانی همچنان ادامه دارد و همزمان 
عوامل در حال انجام مراحل فنی این 
پروژه سینمایی هستند.جعفری جوزانی 
در این فیلم سینمایی از بازیگران 
متعددی استفاده کرده است که از جمله 
این بازیگران می توان به امیرحسین 

آرمان و رضا یزدانی اشاره کرد.

شاهد احمدلو: 
باید بهترین بازیکن زمین 

تلویزیون باشیم
کارگردان سریال »چشم بندی« درباره 
در  طنز  سریال های  کیفی  سطح  نزول 
تلویزیون و دشواری های ساخت کار کمدی 
در این مدیوم از رسانه، اظهارکرد: در هر 
صورت ما در زمین بازی ای در حال نگارش، 
تولید و پخش مجموعه های تلویزیونی هستیم 
که در آن چهارچوب، قواعد، قاب و مدیوم، 
سلیقه و خاستگاه تلویزیون است و ما موظفیم 
در این زمینه، در یک تعامل و با یک سلیقه 
همگون پیش برویم و در عین حال بتوانیم 
بهترین بازیکن این بازی باشیم. شاهد احمدلو، 
کارگردان »چشم بندی« در گفت وگویی با 
ایسنا درباره نگارش سریال »چشم بندی« 
اظهارکرد: گروه نویسندگان ما خوشبختانه 
هم استعداد و هم پتانسل و ظرفیت بالایی 
داشتند و دارند. این سریال با فیلمنامه ای 
مخاطب پسند و در عین حال با گنجاندن 
لایه های پنهان حامی مالی در داستان به 
نگارش درآمده و شاید به عنوان یک مجموعه 
تلویزیونی که در زمینه کمدی ـ کارآگاهی 
کمتر تجربه شده است، این سریال ظرفیت و 
پتاسیل آن را دارد که ادامه پیدا کند و جایگاه 
خودش را به عنوان یک ژانر کمتر تجربه 
شده باز کند. او تاکید کرد: خوشبختانه در 
این کار با گروه نویسندگان تعامل خوبی 
داشتیم. به واسطه توانایی نویسندگان و درایت 
تهیه کننده توانستیم مجموعه ای را بسازیم 
که با کمترین دست اندازها و فرازو نشیب ها 
به تولید برسد و ما از نتیجه کار خوشحالیم. 
احمدلو درباره  تعامل با اسپانسر این سریال 
به نحوی که به کلیت قصه آسیب نرسد 
هم چنین اظهارکرد: اسپانسر خاستگاه و 
انتظاراتی داشت و البته تاکید داشتیم که 
نتیجه این حمایت مالی، همراهی و همکاری، 
خیلی به شکل رو، شعاری و مستقیم نباشد و 
بتوانیم به طور موازی با روایت داستان در متن 
کار آن نکاتی را هم که اسپانسر مدنظر دارد را 
اعمال کنیم که خوشبختانه این اتفاق افتاده 
و باعث خرسندی و خوشحالی است که این 
موضوع در ذوق مخاطب نمی زند. ما روایتگر 
یک پرونده بیمه ای هستیم که در قالب یک 
مجموعه کمدی کارآگاهی قرار گرفته است 
که با روایت زندگی چند خانواده در کنار هم 
حول این پرونده روایت شده و مورد حمایت 
مخاطب هم قرار گرفته است بدون اینکه 
همانند بسیاری از کارها حامی مالی خودش را 
خیلی عیان به نمایش بگذارد، ما توانستیم این 

مجموعه را بسازیم و پخش کنیم.


